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Abstract (en)
[origin: US2016113361A1] The invention relates to a bracelet clasp including three strips, and a cover hinged to one of the strips. The clasp is
provided with first and second push-pieces and with a safety device preventing lateral movement of the cover causing the clasp to unlock when
pressure is simultaneously exerted both on a push-piece and on a flap of the cover opposite said push-piece. According to the invention, the safety
device includes a spacer being received between the cover flaps, the ends of the spacer abutting against the cover flaps so as to prevent lateral
movement of the cover causing the clasp to unlock when pressure is simultaneously exerted both on a push-piece and on a flap of the cover
opposite the push-piece.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un fermoir de bracelet comprenant trois lames (1,2,3), et une chape (4) articulée à l'une des lames. Le fermoir est
pourvu de premier et second poussoirs (320, 330) et d'un dispositif de sécurité empêchant le déplacement latéral de la chape conduisant à un
déverrouillage du fermoir quand des pressions simultanées sont exercées sur les poussoirs. Selon l'invention, le dispositif de sécurité comprend une
entretoise (23) venant se loger entre les rabats (40, 41) de la chape, les extrémités de l'entretoise venant en butée contre les rabats de la chape de
façon à empêcher le déplacement latéral de la chape conduisant à un déverrouillage du fermoir quand des pressions simultanées sont exercées à la
fois sur un poussoir et sur un rabat de la chape opposé au poussoir.
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